Father Son Fishing Trip

Saturday, December 7, 2019 8:00am to 12:00pm

Build memories that will last a lifetime at our Father and Son Fishing Trip, at the Whittier Narrows Regional Park Lake. This fishing expedition is hosted by the California Department of Fish and Wildlife, and specifically designed for boys, ages 15 and



younger, with their fathers (father figures are more than welcome to come). No experience is necessary. Fishing lessons will be given onsite. There will be free food and a giveaway for the kids. You are welcome to bring home all the fish you can catch! Sign up at www.fcbc.org or https://fcbc.la/fishing.



Who: All boys, their father and father figures. (fathers are responsible for the safety and behavior of their children)

Where: Whittier Narrows Rec. Area; – North Lake 750 S. Santa Anita Ave. El Monte 91733 Phone: (626) 575-5526

Clothing: Wear a red shirt or T-shirt, tennis shoes, and a hat.

Print Name

Date

Participants...

- 1) need arrange their own ride to and from the event
- 2) do not need to bring any fishing equipment (all equipment is provided by the city).
- 3) fill out this permission slip and turn it in at the Children's Ministry Registration Table.

Teacher In-Charge: Brian Wang (747)240-0511 & Edmond Quon (562)234-7397

Tear Off and Return Bottom Only To Children's	Registration Table
Father Son Fishing Trip	EMERGENCY MEDICAL RELEASE: I give my child permission to attend the
Child's Name:Grade:	social at First Chinese Baptist Church of
Name of Father going on the trip:	Los Angeles. Should it be necessary for my
MEDICAL HISTORY:	child to have medical treatment while participating in the church activity, I give the
List allergies and/or allergic reactions	adult in charge permission on my behalf to secure hospitalization or medical services
Please disclose medical concerns	deemed necessary by the physician. I absolve said Church, its personnel, and it's corporate officers from any and all forms of
List all medications your child takes	negligence and wrong treatment incurred in the procurement and process of hospitalization and medical treatment. I
(Please note that teachers are not allowed to administer medication.)	understand any medical costs for my child
Name of Health Insurance (if none write "none")	shall be my sole responsibility.
EMERGENCY PHONE NUMBER WHERE PARENT/GUARDIAN CAN BE REACHED DURING THIS ACTIVITY TIME:	XParent/Guardian Signature

父子釣魚親子之旅

12 月 7 日(週六)

上午8 時至正午12 時

父子釣魚親子活動在 Whittier Narrows Regional Park Lake 舉行,這活動將留給您一生難忘的回憶。是次活動由 California Department of Fish and Wildlife 主辦,專為 15 歲及以下的男孩和他們的父親而設(在男孩心中有父親形象的男仕也歡迎陪同



参加)。 無需經驗。有專人即場提供釣魚課程。主辦單位將免費提供食物,還有贈品送給孩子。您也可以把當天釣到的魚帶回家!詳情,請瀏覽 www.fcbc.org 或在 https://fcbc.la/fishing 報名參加。



參加者:男孩,父親和父親形象的男仕

(父親需要負責兒童的安全和行為)

地點: Whittier Narrows Rec. Area; - North Lake

750 S. Santa Anita Ave. El Monte 91733

Phone: (626) 575-5526

服飾: 紅色襯衫或 T-恤,球鞋,和帽。

參加者...

- 1) 需要自行安排交通。
- 2) 無需帶備任何釣魚工具(主辨單位供應)。
- 3) 填好同意書並交到兒童事工註冊處。

負責老師: 王文宗傳道(747)240-0511 和關迪文弟兄(562) 234-7397

父子釣魚親子之旅

兒童姓名	年級
父親姓名 (參予親子之旅)	<u></u>
醫療記錄:	
列出所有敏感症	
請列出所關注的健康狀況	
列出您兒女現在服食的藥物	
(請注意:本會老師絕對不准許提供任何藥物)	
健康保險公司(若沒有請寫上「無」)	
緊急電話()	

緊急醫療授權書:

費用,一概由本人獨力承擔。
Χ
家長或監護人簽名

家長或監護人姓名 日期